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Toelichting op de agenda

Versoepelingen bijlage knelpunten

• Sportkantines

De Horeca mag vanaf 1 juni beperkt open Graag zouden wij hetzelfde regime hanteren voor Horeca

voorzieningen van de buitensport o a golf tennis voetbal Dit is gunstig voor de sociale

samenhang de inkomsten van de betreffende sportclubs en draagt bij aan spreiding

• Horecasporten

De Horeca mag vanaf 1 juni weer beperkt open Wij gaan er van uit dat sporten die traditioneel in de

Horeca plaatsvinden {o a biljart darts bowling binnen de geldende regels voor de Horeca ook weer

kunnen starten

• Binnensport bijlage opstartplan

Wij pleiten voor een gefaseerde opstart van de binnensport eerder dan 1 September Matig

intensief adequate registratie hygiene en afstandsmaatregelen En daarbij voorrang voor

basisschoolleeftijd en talenten

• Sport binnen 1 5 meter

Voor veel sporten doet de afstandsmaatregel op meer dan 1 5 meter afstand sporten afbreuk aan de

sport of maakt het zelfs onmogelijk bijvoorbeeld watersport meermansboten Wij pleiten voor een

gefaseerde versoepeling inclusief regels voor registratie en vaste groepen

• Wedstrijdsport topcompetities en evenementen

Graag zouden we de wedstrijdsport met een aantal experimenten weer opstarten Het gaat hierbij
om top wedstrijden die van nature buiten en op meer dan 1 5 meter plaatsvinden o a Golf en

Tennis en buitensporten die van nature geen 1 5 meter afstand kunnen houden o a Honkbal

Hockey Voetbal Door experimenten kunnen we ervaring opdoen met het veilig organiseren hiervan

zodat we na 1 September weer op grotere schaal wedstrijden kunnen laten plaatsvinden op alle

niveaus

• Internationaal perspectief

Bij de versoepelingen vragen we ook aandacht voor het internationaal perspectief Een meer gelijke

aanpak in de verschillende landen in ieder geval binnen de EU maakt het eenvoudiger De

verschillen zij nu groot en zorgen voor veel vragen in de sport Is het mogelijk dat de Nederlandse

overheid dit in EU verband bespreekbaar maakt
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Compensatie

• Grote sportclubs

Uit het Mulier onderzoek blijkt dat de brede rijksmaatregelen met name voor grote sportclubs

onvoldoende compensatie bieden met name als zij zelf ook eigenaar zijn van de

sportaccommodaties ongeveer 3000 sportclubs bijna allemaal buitensport afgezien van fitness

Graag zouden we voor deze groep graag extra maatregelen zien

• Binnensport

De buitensport kan weer opstarten Voor de binnensport geldt dit nog niet Graag zouden we

bespreken of en op welke manier compensatie mogelijk is voor de periode juni juli augustus

• Evenementen en topcompetities

Het niet doorgaan van evenementen en het in de komende maanden aangepast organiseren an

evenementen en competities leidt tot financiele schade We bespreken graag welk

compensatiemogelijkheden er zijn

• Sportbonden

Een eerste survey onder sportbonden levert op dat de acute nood beperkt tot 1 September is maar

dat ondanks stevige kostenbesparingen er een verwachte netto schade zal zijn van minimaal 30

miljoen euro over de periode van het begin van de crisis tot 1 September Dit komt onder meer voort

uit het niet doorgaan van competities evenementen opleidingen ledendalingen en topsport Een

deel hiervan kan door de sport zelf worden gedragen We hebben ook zelf het Corona noodfonds

hiervoor ingericht Graag blijven we in overleg met de rijksoverheid welke compensatie er mogelijk is

voor deze specifieke organisaties die de backbone vormen van de Nederlandse sportinfrastructuur

ook later in het jaar en in 2021 Dit hangt samen met de prognoses van de inkomsten en afdrachten

van de NLO in 2020

• Topsporters

Graag vragen wij aandacht voor de groep topsporters die geen topsportstatus hebben en ook niet in

dienst zijn bij een professionele sportorganisatie Deze groep dreigt tussen wal en schip te komen

Ook vragen wij aandacht voor de situatie van de CTO s Ten aanzien van de CTO s zouden we graag in

overleg gaan met het rijk en de betreffende medeoverheden over een plan voor de financiele

toekomstbestendigheid van de CTO s

Consortium financiele kennis

Inmiddels is er onder coordinate van het Mulier Instituut en het kenniscentrum een consortium

gestart dat periodiek de netto schade voor de sport zal berekenen Dit geeft een onafhankelijk en

objectief beeld van de schade en kan dienen als uitgangspunt voor de gesprekken over compensatie


